
 
 
ACTIELIJST GEMEENSCHAPPELIJKE MEDEZEGGENSCHAPSRAAD ST. SCALA COLLEGE EN COENECOOP COLLEGE 
betr.:  acties bijeenkomst 12 december 2023 
voor:  leden GMR 
van:  Manon Eagles 
aanw.:  Stan Kostermans, Marjolein Kremer, Fred Wildschut, Erna van Goch, Juliën Segers, Rosé Harkes, 
Annemarie van der Neut, Milan Kolmer, Fee van Beyere 
 
 
 
Besproken  Actie / afspraak / besluit 

1. Voorbespreking GMR (zonder CvB) 
In afwezigheid van het college van bestuur, directeur 
bedrijfsvoering en bestuurssecretaris. 
 

 

2. Welkom en opening 
  

3. Verslag vorige vergadering en acties 
Verslag wordt goedgekeurd. 
 

 

4. Mededelingen college van bestuur  
Frank kondigt zijn vertrek aan als voorzitter cvb. Er zal binnenkort 
gesproken worden over de procedure ter vervanging. 
Het strategisch HRM plan loopt volgens de agenda.  
TTO-afdeling van het Scala heeft een herstelopdracht gekregen, dit 
gaat goed. 
De sectoren VO/PO en HBO hebben een beroepsprofiel voor 
bestuurders vastgesteld. 
Accountant is geweest voor tussentijdse controle. Verwachting is 
dat er geen rare dingen uit komen. De GMR zal hierover op de 
hoogte worden gehouden. 
 

 

5. Mededelingen GMR 
Jaarverslag GMR over 2022-2023 
Jaarverslag wordt vastgesteld en zal worden verwerkt in het 
jaarverslag. 
 

Jaarverslag GMR wordt vastgesteld. 

Mededelingen personeelsgeleding en oudergeleding 
- 

 

a. Mededelingen leerlinggeleding 
- 

 

6. Voordracht lid raad van toezicht 
De procedure is goed verlopen, er is een benoembare kandidaat 
gevonden. 

De GMR doet een voordracht aan de 
RvT 
 

7. Onderwijsregio’s 
Er zijn twee onderwijsregio’s relevant voor de stichting Scala 
College en Coenecoop College. De onderwijsregio Groene Hart is 
voor de hand liggend, hier participeren we volop in, maar is niet 
ondertekend. 

Positief advies deelneming 
onderwijsregio Nederland Midden 
 
 
Ter bespreking MT:  



De onderwijsregio Midden Nederland heeft de universiteit en 
hogeschool in Utrecht opgenomen en scholen die in deze regio 
participeren krijgen voorrang bij de verdeling van studenten. 
Gezien het feit dat het Scala College en het Coenecoop College 
academische opleidingsscholen zijn, heeft het CvB besloten hier 
formeel aan deel te nemen.  
 
Fred geeft aan dat het Coenecoop niet voldoet aan de 
voorwaarden voor een opleidingsschool omdat beginnende 
studenten worden ingezet bij surveillance, pauzesurveillance en 
mentoraat.  
De schoolleiding heeft toegezegd hiernaar te kijken.  
 

Voldoet het Coenecoop aan de 
voorwaarden van een opleidingsschool  
 

8. School en Omgeving 
Dit gaat niet over een duurzame verbinding (twee jaar), maar wel 
over veel geld en gelijke kansen. 
 
Het project betreft volgens de subsidievoorwaarden één locatie 
(Henry Dunantweg). Afgelopen jaar waren we penvoerder van 
deze coalitie, waar allerlei partijen aan deelnamen. Dat project is 
afgerond.  
Nu, in de tweede fase, is de aanvraag ingediend voor dit 
schooljaar, met een beperkt aantal partijen. We worden hierin 
geholpen door bureau Wielinq. Samen met Morgenwijzer en 
Participe proberen we aanvullende dingen te organiseren. Dit 
moet aanvullend op het onderwijsprogramma worden 
aangeboden en mag niet ten koste gaan van het reguliere werk. 
 

Positief advies GMR 

9. Voortgangsrapportage januari - augustus 2023 
Het is een rapportage opgeleverd maand na augustus. Weergave 
van begin oktober. 
 
Milan ontdekt een discrepantie op pagina 7:   
De begeleidende tekst onder deze tabel  correspondeert niet met 
de cijfers in de tabel zelf. De cijfers in de tabel kloppen. De juiste 
tekst zal worden opgenomen in de 12 maandrapportage en het 
jaarverslag.

 
Eric complimenteert Milan met zijn oplettendheid. 
 

 

10. Begroting 2024 
Bij de stukken zit de begroting ter advies, inclusief de opvatting 
van de controller. Er is gelegenheid geboden voor aanvullende 
vragen van de GMR. Er heeft tevens overleg plaatsgevonden met 
de auditcommissie van de RvT. 
De begroting is een vertaling van de wensen van het Coenecoop 
College en het Scala College gerelateerd aan de schoolplannen en 
de plannen die stichtingsbreed zijn geformuleerd.  
 
Stan verwoordt twee bezwaren:  

- De GMR is van mening dat hoofdstukken 5 en 6, 
respectievelijk Scala en Coenecoop bij de MR van de 
betreffende scholen ter advies moet worden ingebracht 

negatief advies begroting 2024 
(niet unaniem) 
 
Stan 
Toelichting en argumentatie namens de 
GMR wordt toegezonden 
 
De wens van de GMR wordt 
uitgesproken om de begroting ter advies 
aan te gaan bieden aan de MR van de 
beide scholen.  
 



- Volgens het managementstatuut is de directie integraal 
verantwoordelijk voor het financieel beleid. 

 
Fred geeft aan dat de uitgangspunten en keuzes van de scholen 
compleet anders zijn. 
Frank antwoordt dat onder de verantwoordelijkheid van het 
bevoegd gezag de scholen keuzes kunnen maken voor financiën en 
beleid als dat past binnen de bestuurlijke kaders zoals die gedeeld 
zijn bij de kaderbrief. Keuzes op het Coenecoop kunnen  anders 
zijn dan op het Scala. Er is bij de fusie vastgelegd dat de scholen in 
staat moeten zijn hun eigen financiën op orde te hebben. Zo is het 
ook gedefinieerd. Decentraal waar het kan en centraal waar het 
moet.  
 
Er wordt gesproken over de rentebaten. Men is van mening dat de 
rentebaten een resultaat zijn van de lumpsumgelden uitbetaald op 
brinnummer. Die behoren volgens Rosé aan de scholen en niet 
aan de stichting. De lumpsum wordt per school berekend, maar op 
bestuursniveau uitgekeerd. Van daaruit wordt het geld over de 
scholen verdeeld volgens de door het bestuur vastgestelde 
criteria, vastgelegd in de kaderbrief. 
 
Er heerst verwarring over de termen centraal en de stichting. 
Beide scholen, inclusief alle circa 360 personeelsleden, vallen 
onder de stichting. Er is 1 rechtspersoon, t.w. de stichting en het 
bevoegd gezag is het bestuur. De kostenpost Centraal in de 
begroting betreft alleen de kosten voor toezicht, bestuur, 
personeel en materieel dat ingezet wordt ten behoeve van beide 
scholen.  
 
De inspectie en de accountant houden het bevoegd gezag 
verantwoordelijk voor de gehele stichting, inclusief de inkomsten 
en uitgaven. Dat betekent dat de stichting verantwoording dient af 
te leggen over de middelen. Het betekent tevens dat de stichting 
met de bestuurder aangeeft hoe de middelen besteed worden en 
hoe zij verdeeld worden onder de scholen.  
Alles is onder verantwoordelijkheid van de stichting, 
vertegenwoordigd in dezen door de bestuurder. De systematiek 
en het voorleggen van de begroting is zoals aangegeven in de 
kaderbrief van september en zoals deze jaarlijks plaatsvindt.  
 
Julien vraagt hoe de middelen onder de scholen verdeeld worden. 
Er zijn aanzienlijke baten die terechtkomen op centraal die niet 
aan de scholen toekomen. 
 
Wanneer er middelen vrijkomen, zijn die bedoeld voor de 
stichting, waaronder beide scholen vallen. De begroting bestaat 
uit wensen van het Coenecoop en het Scala. De totale 
besluitvorming is bij de bestuurder. De plannen en wensen van de 
beide scholen zouden vroegtijdiger besproken kunnen worden in 
het proces na de kaderbrief. Dan is er tijd voor de 
medezeggenschap om vragen te stellen over de beleidsplannen. 
 
Rosé benadrukt dat de stichting een rechtspersoon is. 
 
Eric geeft uitleg over de keuze met betrekking tot de rentebaten. 
Deze worden jaarlijks bij de vaststelling van het jaarverslag 



bestemd. Dat kan jaarlijks door de bestuurder worden bepaald 
met advies (op het hele jaarverslag) van de GMR. Het bestuur is 
voornemens de rentebaten over 2023 te bestemmen aan de 
algemene reserve waardoor het automatisch ter beschikking komt 
voor zowel beide scholen als voor de centrale bedrijfsvoering 
indien dat wenselijk en noodzakelijk wordt geacht.  
 
Tenslotte vraagt Frank aan de geleding van het Coenecoop of ze 
zich inhoudelijk kunnen vinden in het voorstel in de begroting  van 
het Coenecoop. Fred antwoordt hier bevestigend op. 
Dezelfde vraag aan Julien (Stan) wordt negatief beantwoord. Zij 
vinden dat de keuzes inhoudelijk beter toegelicht moeten worden 
en dat de afschaffing van de ouderbijdrage moet worden 
teruggedraaid. Als antwoord op de vraag van Eric of dit is getoetst 
bij de achterban van de oudergeleding antwoordt Julien 
ontkennend. 
Julien zegt toe alle keuzes op schrift aan te leveren. Het is niet 
duidelijk namens wie dat wordt aangeleverd en wat de status 
hiervan is.  
Er wordt gevraagd naar de risicoanalyse. Deze komt met de 
jaarrekening. Wel geeft Eric aan dat is becijferd in de risicoanalyse 
een risicovermogen aan te houden van € 3 mln. 
Het voorstel van Eva om de begroting in een ander format te 
gieten wordt in overweging genomen voor de toekomstige 
begroting vanaf 2025. 
 

11. Rondvraag 
Frank merkt op dat in de vorige GMR vergadering is gedeeld dat er 
een initiatiefvoorstel van de GMR werd overwogen. Hij vraagt of 
deze wordt  aangeleverd namens de GMR omdat het niet op de 
agenda staat.  
Stan meldt dat dit initiatiefvoorstel wordt opgesteld vanuit de MR 
van het Scala en zal worden aangeboden aan Ezra en Raymond.  
 

 

Rosé vraagt naar de 16 uur professionalisering en 40 uur 
individueel die niet voor uitbetaling hebben gekozen.  
 
Eric antwoordt dat dit in de periode januari 2022 t/m juli 2023 nog 
niet is aangewend. Er wordt overlegd met P&O hoe hiermee om te 
gaan. 
 

Frank/Eric 
Bespreken in MT 16 uur 
professionalisering en 40 uur individueel 

Fred vraagt naar de gang van zaken met betrekking tot een 
individuele medewerker en welke lessen hieruit worden 
getrokken. 
 
Frank antwoordt tijdens de vergadering geen persoonlijke 
casussen te willen bespreken maar wil met de schoolleiding graag 
reflecteren.  
 

MT 
casus medewerker bespreken 

12. Sluiting 
Stan uit zijn dank voor de inspanningen van Frank.  
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